
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 2. marts 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål AS
Vil ministeren redegøre for, hvordan EU-Kommissionen stiller sig til de nye
oplysninger om kvælstoftilstanden i det danske vandmiljø, herunder særskilt i
forhold til om EU-Kommissionen forventer, at den mængde, som tilstanden
har været overvurderet med, skal nedbringes inden henholdsvis 2021 eller
2027?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Simon Kollerup (S).

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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